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Abstract (en)
[origin: CN111172637A] The invention relates to a spinning machine and a spindle rail. The spinning machine is provided with a spindle unit
arranged on the spindle rail, wherein the spindle unit is provided with a spindle comprising a containing part detachably connected to a bobbin and
an electric motor comprising a rotor non-rotatably connected to a spindle blade of the spindle, and the spindle rail is provided with the spindle unit
for the spinning machine. In order to provide a spinning machine and a spindle rail for a spinning machine which requires a small installation space
and can be produced inexpensively,it is provided for the spinning machine that the spindle blade is mounted in a receiving opening of the spindle
rail, said receiving opening being designed to position the motor stator and a bearing for guiding the spindle blade without a housing in the receiving
opening. For the spindle rail, it is provided that the receiving opening of the spindle rail is designed to fix the bearing guiding thespindle blade and
the motor stator in the receiving opening without a housing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Spinnmaschine mit einer an einer Spindelbank angeordneten Spindeleinheit, die eine Spindel mit einem
Aufnahmeabschnitt zur lösbaren Verbindung mit einer Spinnhülse sowie einen Elektromotor mit einem verdrehfest mit einem Spindelschaft der
Spindel verbundenen Rotor aufweist sowie eine Spindelbank mit einer Spindeleinheit für eine Spinnmaschine. Um eine Spinnmaschine sowie eine
Spindelbank für eine Spinnmaschine bereitzustellen, welche einen geringen Bauraum beansprucht und sich kostengünstig herstellen lässt, ist für
die Spinnmaschine vorgesehen, dass der Spindelschaft in einer Aufnahmeöffnung der Spindelbank gelagert ist, wobei die Aufnahmeöffnung zur
gehäuselosen Positionierung eines Stators des Elektromotors sowie eines den Spindelschaft führenden Lagers in der Aufnahmeöffnung ausgebildet
ist. Für die Spindelbank ist vorgesehen, dass die Aufnahmeöffnung der Spindelbank zur gehäuselosen Festlegung eines den Spindelschaft
führenden Lagers und eines Stators des Elektromotors in der Aufnahmeöffnung ausgebildet ist.
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